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TACK

379 
medlemmar 

i klubben

200 
funktionärer 

  

TACKTACK

Tack för ert stöd!
Vårt kämpande elitdamlag har avslutat 
säsongen genom att spela tre jämna 
matcher mot Uppsala BOIS, Uppsala gick 
segrande ur denna strid i år och vi får ta 
nya tag till säsong 25/26. Laget slutade 
på en fjärde plats i seriespelet, av åtta 
medverkande lag. Serien var jämn mellan 
lagen i topp vilken visar på att skillnaderna 
rent sportsligt minskar vilket är glädjande.

Säsongen har varit utmanande för elitlaget som 
drabbats hårt av av sjukdomar och skador. Spelare 
från U-laget och F16 har stärkt upp vid några till-
fällen och gjort fina insatser.

Precis som tidigare år har vi på dam- och 
flicksidan lag i alla åldersgrupper; elitlag damsenior, 
utvecklingslag damsenior, F17, F16, F14, F12, F10 
och bandykul tillsammans med Vetlanda BK. På 
herrsidan har vi två lag, ett i div 1 och ett i div 2, vi 
har kommit överens med Vetlanda BK om att de 
driver pojkbandyn. 

 Herrbandyn är så starkt förankrad hos alla i vår 
kommun och har varit mer framträdande under en 
lång tid. För mig blev detta en rejäl ögonöppnare, 
när jag klev in i ordföranderollen för 1,5 år sedan. 
I samhället arbetas det på bred front att skapa lika 
förutsättningar men det har inte nått idrotten på 
samma sätt. Funderar ofta vad det är som gör att 
det går så långsamt? Som ideell förening behöver vi 
hjälp av vår omgivning som måste ta ställning och 
markera vad som är värdefullt - exempelvis genom 
att stötta verksamheten ekonomiskt. Vad vill ditt 
bolag stå för? Vilka värden vill du kanalisera ut? 
Hur ser dina anställda på bolaget om det inte är 
jämlik sponsring mellan herridrott och damidrott? 
Och framförallt, hur ser dina anställda på bolaget 
om sponsringen är jämlik? Skulle du blir en attrak-
tivare arbetsgivare och lättare kunna rekrytera de 
kompetenser du behöver? Vill du diskutera detta 
vidare så tag gärna kontakt med mig, vi har goda 
möjligheter att tillsammans stärka ett 
mer jämlikt samhälle.

Folkhälsoperspektivet är ett annat område 
som är intressant, vi vet alla att det är nyttigt 
att röra på sig och ha fysiskt aktivitet - man mår 
bra av det på många sätt. Våra två herrlag är bra 
exempel på hur vi jobbar med folkhälsa i Vetlanda 

kommun. Här får män i olika åldrar möjlighet att 
idrotta i en breddverksamhet om man inte kan 
eller vill vara elitidrottare. Man får vara i ett lag, i 
en förening och kombinera social gemenskap med 
den lustfyllda rörelseglädje som 
bandyn är. 

En viktig möjlighet som våra 
herrlag erbjuder är att de som 
är ledare för våra flicklag kan 
fortsätta spela själva, i samma 
förening som sitt barn. Läs mer 
om Mats Bergvall som spelar 
bandy själv och är tränare 
för F10. I vår förening får du 
växa uppåt och nedåt, olika 
nivåer passar olika lägen i livet.  
Här kan du läsa om Hilda Pers-
sons resa, elitseriespelare och 
tränare i F14.

Förra säsongen beslutade vi om våra  
nya värderingar - SKIRÖANDAN!
• Vi ser och lyssnar på alla.  

Du är delaktig.

• Vid våra aktiviteter är vi  
professionella och engagerade.

• Vi har gemenskap och glädje,  
på och bredvid plan.

Skiröandan ska vara ständigt närvarande när vi 
medlemmar möts och när vi träffar bandykamrater 
från andra föreningar. För att vi ska påminna oss 
själva och varandra oavbrutet om att Skiröandan 
är föreningens grund marknadsför vi den på olika 
sätt, exempelvis genom vattenflaskor med tryck 
som alla spelare fått.

Ni sponsorer/partners är viktiga för oss, för 
själva idrotten naturligtvis men också även för våra 
evenemang. Våra samhällsevenemang är uppskat-
tade av kommunens invånare och de lockar 
besökare även från andra kommuner i närområdet 
- vårt nätverk växer och vi blir goda ambassadörer 
för en attraktiv kommun med arrangemang som 
isdisco, Jul i stan, Musikal musikal och Smålands 
Traktorrace - du har väl inte missat dem? Håll utkik 
för vi ordnar ständigt 
evenemang och vi är 
duktiga på det vi gör! 

Varmt välkommen 
till säsong 25/26 och 
till alla våra aktiviteter! 

Maria Lund 
ORDFÖRANDE  
SKIRÖ AIK

 ” 
I vår förening  

får du växa uppåt 
och nedåt, olika  

nivåer passar olika  
lägen i livet. 

Fotografer:  
Stewe Jonsson,  

Hanna Bouveng,  
Kristin Hugosson,  

Julia Swanberg.
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VÅRA LAG
VÅRA LAGVÅRA LAG

Vi är lika 
stolta över 
alla våra lag
Skirö AIK har totalt  
nio lag i seriespel, från  
vårt yngsta F10-lag upp  
till våra representationslag  
för herr och dam. 

9  
lag i seriespel

180  
aktiva spelare  

totalt i klubben  

 101 
knattar deltog i Bandykul

60  
ideella ledare

Vad betyder klubben för dig? 
– Skirö AIK som klubb har alltid 

verkat seriös och välorganiserad. Som 
ungdomsledare för andra säsongen 
i rad kan jag bara konstatera att så är 
fallet. Bra gemenskap mellan alla lag där 
man hjälper varandra om det så handlar 
om träningar eller som funktionär vid 
eventen som hålls även utanför bandy-
hallen. Det är ju till och med så att vi 
i herr-b har varit inblandade som spar-
ringpartners till vårat damelitlag under 
vintern. Det tycker jag tyder på att 
gemenskapen finns i klubben.

Finns det någon tränare eller 
lagkamrat som haft extra stor 
betydelse för din utveckling?

– Tyvärr har det gått så lång tid 
sedan man själv hade en tränare sist 
så att nämna någon är svårt. Däremot 
har jag spelat ihop med killar som idag 
faktiskt är i topp i den svenska Elitse-
rien i bandy. Även om de kanske inte 
minns mig så minns jag att vi lirade  
matcher ihop.

Har du något du vill hälsa  
till våra partners?

– Till alla partners vill jag bara säga 
ett stort tack för att ni är med. Utan 
er hade till exempel jag och min dotter 
kanske inte fastnat så hårt i bandyn. För 
är det inte det finaste som finns att dela 
samma intresse med sitt barn?

Har du något du vill hälsa våra 
supportrar? 

– Till alla supportrar skulle jag 
vilja hälsa att ge bandyn en chans. Jag 
hör många säga att ”man ser ju inte 
bollen”. Jag brukar svara att kolla inte 
efter bollen det är det som händer runt 
omkring den som driver bollen som är 
intressant. Kolla vilka åkningar och vilka 
ytor de andra tar för att ge bollhållaren 
en chans att passa bollen vidare. Det är 
det som är den fina med bandyn! Det är 
sådant samspel mellan alla spelare i ett 
bandylag. De gäller att alla gör det för 
varandra!

MATS BERGVALL, LEDARE FÖR F10  
OCH SPELARE I HERRLAGET:

“Precis så som jag 
tycker bandyn och 
lagidrotten ska vara”
Bandy är som alla vet världens roligaste sport men 
vad fick just dig att börja med den?

– Jag kom i kontakt med bandy första gånger runt 12-13års 
åldern då i Vetlanda BK och på klassiska Tjustkulle. Där gjorde 
jag några träningar och blev helt enkelt fast och lirade i klubben 
hela vägen fram till P19. Tyvärr tog resan slut där. Jag hittade 
tillbaka till denna fantastiska sport igen i Skirös B-lag ungefär 
19 år senare. Givetvis har jag följt bandyn varje vinter som 
publik under ”uppehållet” och nu ännu närmare sedan jag gick 
med som ungdomsledare i Skirös F10 lag. Det är så fantastiskt 
kul att se hur snabbt dom utvecklas på isen och även hur ett 
lag börjar ta form i omklädningsrummet. Det är ramsor som 
sjungs, det spelas musik både innan träning och matcher. Precis 
så som jag tycker bandyn och lagidrotten ska vara.
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VÅRA LAG

HILDA PERSSON, SPELARE I SKIRÖ AIK:S DAMLAG OCH TRÄNARE FÖR F14:

“Campbell gjorde det som  
många trodde inte var möjligt”
Bandy är som alla vet 
världens roligaste sport  
men vad fick just dig att 
börja med den?

– Jag började åka skridskor 
redan när jag var två år gammal då 
jag har en pappa och en bror som 
har spelat hockey. Men bandyn 
kom in i bilden några år senare när 
jag började på det som idag kallas 
för Bandykul. Det som fick mig att 
fortsätta med bandyn var att det 
var otroligt roligt och gemenskapen 
man fick med alla som deltog. 

Har du några specifika mål 
eller drömmar som du 
strävar efter att uppnå  
inom sporten?  

– Målet inom bandyn är givetvis 

att komma så långt som möjligt 
men även att hjälpa dem jag kan 
med den kunskapen jag har inom 
sporten. Sen hade det ju inta varit 
helt fel att vinna ett SM-guld med 
Skirö AIK. 

Har du någon förebild 
utanför bandysporten?

– Jag tycker att Jessica Camp-
bell är cool och hon blev den första 
kvinnliga tränaren att coacha ett lag 
i världens bästa hockeyliga (NHL) 
på herrsidan. Hon är helt fantastisk 
på skridskorna och har en otrolig 
klubbteknik. Campbell gjorde det 
som många trodde inte var möjligt. 

Har du något tips du vill  
dela med dig av till den  

som är en ung spelare?
– Det jag vill dela med mig av 

är att våga göra misstag för det är 
då vi lär oss. Träna hårt och våga 
ta för er. Sätt inte för höga krav 
på er själva utan sätt små mål på 
vägen och ta ett steg i taget, din  
tid kommer. 

Har du något du vill hälsa 
våra partners? 

– Tack för ert stöd under 
säsongen och tack för att ni gör 
det möjligt för barn, ungdomar och 
unga vuxna att spela bandy för det 
är ju trots allt världens roligaste 
sport. Hoppas vi kan fortsätt vårt 
samarbete och ge barn möjlighet 
till trygga miljöer där de kan  
ha roligt. 

Fyra landslagsspelare från Skirö AIK
Vi är otroligt stolta över att inte mindre än fyra av våra spelare i Skirö AIK blivit uttagna 
till A-landslagets VM-trupp eller U21-landslaget som ska representera Sverige mot USA:s 
VM-lag. De fyra spelarna är Gabriella Aronsson (damlandslaget), Ella Oskarsson, Klara 
Sandberg och Ester Eknäs (U21-landslaget).

Klara Sandberg
U21-LANDSLAGET

Ester Eknäs
U21-LANDSLAGET

Bella Aronsson
A-LANDSLAGET

Ella Oskarsson
U21-LANDSLAGET
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EN MÖTESPLATS

EN MÖTESPLATSEN MÖTESPLATS

Vi möts i  
Hydro Arena
Hydro Arena är vår arena där  
vi skapar minnesrika och härliga  
upplevelser tillsammans med vår publik.  
Vi berör och engagerar många i staden.  
Lagidrott är en viktig del i att barn, unga och 
vuxna kan få känna samhörighet och gemenskap. 
Nu ser vi fram emot en ny säsong med nya 
dramatiska och upplevelserika bandymatcher och 
evenemang tillsammans!

Familjefesten 
I samband med hemmamatchen mot Hammarby Bandy 
den 14 november arrangerade vi Familjefesten, även detta 
år tillsammans med Vetlanda BK. Vi hade prickskytte, tips-
promenad, bollkastningstävling, hoppborg och godisregn. 
Räddningstjänsten fanns på plats och Intersport visade upp 
sina produkter. Matchsponsorn OBOS hade med sig sin 
maskot Obbe. Efter matchen mötte våra spelare upp för 
signering av autografer i FanZone. På detta sätt bygger vi 
idoler i unga år och här stärks relationen mellan spelare 
och fans. 

Aktiviteter matchdagar 
Under säsongen har vi arrangerat 50/50-lotteri, Boll-
tjugan samt sålt tröjor och mössor i samband med våra 
hemmamatcher. Likaså har maskotarna Bandis och Räven 
gjort uppskattade besök på Hydro Arena i samband med 
matcher och aktiviteter. Våra damlagsspelare har fått 
signera autografer på och dela ut idolkort, vilket varit ett 
uppskattat inslag. 

127  
åskådare i 
snitt under 

grundsäsongen  
2024/25 för  
vårt damlag

62  
åskådare i 

 snitt under 
säsongen  

2024/25 för  
vårt herrlag

40  
matcher har 

spelats i  
vår arena  

under  
säsongen
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I SAMHÄLLET

I SAMHÄLLETI SAMHÄLLET

En nyckelspelare 
i lokalsamhället
Tack vare er som partner och ert  
stöd kan vi bidra med samhällsnytta.  
Våra samhällsengagemang består av  
en mix av aktiviteter som sträcker sig från 
Bandyskolan till olika lokala arrangemang 
och volontärskap i vårt lokalsamhälle.  
I vår förening arbetar vi alla mer  
eller mindre helt ideellt. Vi tar som 
bandyförening också vårt sociala ansvar 
för ett mer inkluderande och aktivt 
samhälle med rörelse i fokus. 

Vetlandamodellen
Vi är stolta och glada över att vara en del av 
”Vetlanda-modellen” som är samarbete mellan 
föreningar, RF SISU Småland och Vetlanda 
kommun. Idag är det alltför många ungdomar 
som slutar med sitt idrottande i unga år. För att 
motverka detta har varje förening committat sig 
till att ha respekt för varandras säsonger och 
idrottsutövande. Vi utgår ifrån att ungdomarna 
ska vara i centrum och inte tvingas att välja 
en idrott. Den idrott som har högsäsong ska 
av ledare och vårdnadshavare vara den som är 
prioriterad. Detta är något som vi gärna skriver 
under på i Skirö AIK.

 101 
barn engagerades i Bandykul  

under säsongen

700  
aktivitetstillfällen  

under året

Barn och unga
Under året som gått har vi arrangerat 
en rad aktiviteter riktade mot barn och 
unga. Vi har fokus på att nå målgruppen 
unga tjejer och ge dem de bästa förut-
sättningarna att få träna bandy i unga år.  

Bandykul med Bandis
Bandyskolan som vi genomför tillsam-
mans med Vetlanda BK riktar sig till barn 
mellan 6-8 år. Vi genomför träningstill-
fällen varje helg under säsong och enga-
gerade under året 101 deltagande tjejer 
och killar. Bandyskolan har fokus på lek, 
glädje och skridskoträning.

Ungdomsverksamhet
Vår ungdomsverksamhet består idag 
av fem seriespelande flicklag och de 
utgör en mycket betydelsefull del av 
vår verksamhet. Vi har totalt 60 ideella 
ledare som möjliggör för våra barn och 
unga att träna och spela bandy. Under 
årets säsong har vi haft ca 700 aktivi-
tetstillfällen. Som ett bevis på vår fina 
ungdomsverksamhet så har under året 
Meja Ahlgren och Ebba Lind som blott 
15-åringar fått debutera i vårt A-lag!

 Försäsongsläger
Under hösten 2024 anordnade vi ett 
försäsongsläger för 140 bandyspelande 
tjejer i åldern 9-15 år. På plats fanns vårt 
damlag som inspirerade och utbildade. 
Deltagarna erbjöds denna helg en mix 
av teori, barmarksträning och isträning. 
Syftet med lägret är att ge tjejerna en 
stimulerande och rolig start på säsongen 
och samtidigt nya verktyg i att utveckla 
sig själva som bandyspelare. Vi sätter 
stor vikt vid mötet och gemenskapen.

Isdisco
En nyhet för denna säsong är vårt 
populära Isdisco som vi startat upp 
tillsammans med Vetlanda BK. Blinkande 
discolampor och musik i högtalarna med 
ett digert kioskutbud har lockat ett stort 
antal besökare till Hydro Arena. Vårt 
Isdisco har genomförts vid två tillfällen 
och fått ett väldigt positivt gensvar från 
allmänheten. 

Genom denna aktivitet kan vi 
engagera såväl våra befintliga barn och 
ungdomar, som att nå ut till nya spelare 
och ledare. Vi uppskattar att det varit 
närmare 1 200 besökare totalt vid våra 
två aktiviteter. 

I SAMHÄLLET
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Aktiviteter i lokalsamhället
Vi genomför flera olika kulturaktiviteter och 
nöjesarrangemang i Vetlanda med omnejd.  
Våra uppskattade arrangemang innehåller 
alltifrån Smålands Traktorrace till juls-
hower som Jul i stan, konserter, och 
allsångs- och danskvällar. Vi är också 
aktiva vid den årliga julmarknaden.  
På detta sätt bidrar vi till att det skapas 

aktiviteter och happenings i staden, 
som för människor samman. I vår 
klubb är volontärskap och funktio-
närskap något som vi lägger mycket 
stor vikt vid. Vi deltar bland annat på 
VetlandaFesten och Eksjö Stadsfest.  
Här sköter vi alltifrån städning till att vi 
agerar grindvakter.      

Skiröandan
Vi har i klubben arbetat målmedvetet 
med vårt värdegrundsarbete och landat 
in i det vi benämner för Skiröandan. 
Detta arbete håller vi nu på med att 
implementera i klubben på en rad olika 
sätt, där vi engagerat alltifrån våra ledare 
till våra ungdomar och deras föräldrar.  

Så här beskriver vi  
Skiröandans grundpelare:

• Vi ser och lyssnar på alla,  
Du är delaktig.

• Vid våra aktiviteter är vi 
professionella och engagerade.

• Vi har gemenskap och glädje, på och 
bredvid plan.

Etablera 
ungdomsråd
Vi har under säsongen också tagit beslut 
om att inrätta ett ungdomsråd i klubben. 
Vi vill med detta ungdomsråd se till  
att få en ökad delaktighet från våra  
yngre medlemmar och aktiva utövare 
och samtidigt medverka till att för- 
bereda morgondagens styrelseleda-
möter i tidig  ålder.

I SAMHÄLLET
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SPONSORERNAS PERSPEKTIV

Utvecklingsarbete pågår
Tillsammans med Svensk Elitbandy har vi under året 
påbörjat ett utvecklingsarbete kring vårt sponsorerbju-
dande. Syftet med detta arbete är att kunna skapa inne-
håll med mervärden som ligger i linje med er sponsorers 
efterfrågan och sponsormotiv. 

En annan nyhet är att vi nu påbörjat ett samarbete 
med Parter.se som har målet att stärka banden mellan er 
sponsorer och vår målgrupp med riktade erbjudanden 
och förmåner som ska gynna alla.

Ett 80-tal  
partners 

1  
sponsoraktivitet  
har genomförts

SPONSORERNAS SPONSORERNAS 
PERSPEKTIVPERSPEKTIV

Ni skapar möjligheter  
för vår förenings framtid
Vi är otroligt stolta över er sponsorer som utgör en viktig kärna i vår förening.  
Genom er åttiotalet sponsorer kan vi upprätthålla en hög kvalitet på vår 
bandyverksamhet och alla våra samhällsengagemang där vi engagerar oss. 
Ni är en otroligt viktig spelare som möjliggör för oss att bedriva den verksamhet  
som vi idag erbjuder i Skirö AIK.

  Skirö AIK bedriver ungdomsidrott för framtidens idrottsstjärnor, 
inom föreningen har de dambandy på elitnivå och det ger 

ungdomarna bra förebilder. Jag och Hydal sponsrar Skirö AIK 
för att föreningen ska kunna utveckla unga talanger och ge dem 

möjlighet att fortsätta sin idrottskarriär.

Genom att stödja ungdomsidrott och damverksamheten skapar 
mitt bolag inte bara bra relationer med samhället, utan ger även 

framtidens idrottsprofiler bättre förutsättningar.

Lycka till Skirö AIK med er verksamhet!

PETRA OLSSON 
VD, HYDAL COMPONENTS AB
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MARKNADSKANALERMARKNADSKANALER

Ni syns med oss
Vi arbetar ständigt med att förbättra våra 
marknadskanaler så att ni som partner kan nå ut  
till vår målgrupp på bästa möjliga sätt. Vi i Skirö AIK  
synliggör vårt varumärke i olika marknadskanaler,  
såväl fysiskt som digitalt. Som partner går det därför  
att kommunicera med vår målgrupp på flera olika sätt.  
Under säsongen har vi bland annat utvecklat ett 
nyhetsbrev, vilket vi ser som en viktig del i att 
kommunicera med våra medlemmar och sponsorer.  

 
Nyhetsbrev: En nyhet för i år är att vi börjat  

skicka ut nyhetsbrev till våra medlemmar och intressenter.  
Det kommer ett nytt nyhetsbrev varje månad.  
Under säsongen har vi skickat ut fem totalt.

  
Facebook: : 1348 följare

 
Instagram:  

Skirö AIK:s Officiella:  
809 följare (+200 sedan förra året)   

Skirö AIK Dam: 748 följare

 
Egna trycksaker: Vi har under säsongen tagit fram 

programblad och tryckt upp i 500 exemplar.  
 

Massmedia: 
Vi har under denna säsong synts regelbundet i  

vår lokala tidning (Vetlanda-Posten) i samband med  
våra damers matcher. Totalt har vi haft ett 70-tal artiklar.  

Och för allra första gången i klubbens historia har  
SVT Sport funnits på plats för att genomföra ett  

inslag på Sportnytt!

MARKNADSKANALER
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EN DEL AV ELITSERIENEN DEL AV ELITSERIEN

Hos oss är du välkommen 
med eller utan klubba och boll.
Saknar du skridskor och hjälm? 
Det fi nns ofta att låna. Och när vi inte 
är på isen sprider vi rörelse utanför den. 

VI SPRIDER
RÖRELSE

GOD HÄLSA OCH 
VÄLBEFINNANDE

Det här här kärnvärdet 
handlar om att vi inspirerar 

till rörelse både på och 
utanför isen.

DAM & HERR
SIDA VID SIDA

Vi spelar damer och 
herrar under samma fl agg.  
För att det är rätt och för 
att det gör vår sport större, 
bättre och roligare. 

JÄMSTÄLLDHET

Det här kärnvärdet 
handlar om att vi arbetar 
för jämlika förutsättningar 

och jämlik uppmärksamhet.

Bandy handlar 
om möjligheter, 
på och utanför isen.
Alla ska kunna spela, alla ska 
kunna titta och när vi kan lyfter 
vi någon som behöver det.

MÖJLIGHETERNAS
SPORT

Det här kärnvärdet 
handlar om tillgänglighet 

men också om fantasi 
och visioner.

Bandy fi nns långt ifrån städer 
och i kvarteret mitt i staden.
Våra klubbar bygger starkare 
lokalsamhällen och vår serie 
skapar möten mellan dem.

DEN LOKALA
SPORTEN

HÅLLBARA STÄDER
OCH SAMHÄLLEN

Det här kärnvärdet 
handlar om lokal hållbarhet 

men också om lokal 
stolthet och identitet.

ALLT PÅ SIN SPETS
SEDAN 1907

BEKÄMPA KLIMAT-
FÖRÄNDRINGARNA

Det här kärnvärdet 
handlar om att vi inte räds 
avgörande frågor, vi vågar 

spela för att vinna.

BEKÄMPA KLIMAT-
FÖRÄNDRINGARNA

Vi har spelat direkt avgörande 
matcher i över 100 år. 
Den viktigaste pågår just nu.
Vi drar oss inte undan när allt står på spel.
Än mer avgörande än Bandyfi nalen är de kommande 
100 åren och att bekämpa klimatförändringarna.

Elitserien 
summerar den 
gångna säsongen
Elitserien rör sig framåt på fl era plan, 
målmedvetet med tydlig riktning. Här följer 
en genomgång av arbetet vid sidan om isen.

Våren 2024 anslöt Thomas Mårtens till Elitseriens orga-
nisation, i rollen som aff ärsutvecklare. Den huvudsakliga 
uppgiften är att skapa bättre ekonomiska förutsätt-
ningar, genom lokal och central sponsringsutveckling. 
Kopplat till detta ligger också ett mer övergripande 
arbete med att skapa större förutsättningar för spons-
ring, genom att utveckla sådant som Elitseriens synlighet 
och identitet.

Partnererbjudande
Inför den förra säsongen presenterades ett nytt partner-
erbjudande. Framtagandet av detta tog avstamp i en 
analys av våra främsta styrkor.

Bandyåret innehåller fl era höjdpunkter som ur part-
nerperspektiv innebär möjlighet till synlighet såväl som 
möten med publik och andra företag. Ett arbete för att 
skapa fl er sådana, samt för att ge varje höjdpunkt ännu 
större genomslag, har pågått parallellt med säsongen. 

Elitseriens kärnvärden
En central del av partnererbjudandet är Elitseriens kärn-
värden, som du hittar på högra delen av detta uppslag.
Våra kärnvärden är en värdegrund nedkokad till fem 
punkter, som tar sikte på lika många globala mål. De har 
skapats för att  tydliggöra sportens och seriens naturliga 
styrkor och har testats med följande frågor.

• Är kärnvärdet sant och typiskt 
för bandy och Elitserien?

• Är kärnvärdet attraktivt 
ur partnerperspektiv?

• Är kärnvärdet användbart internt, 
när vi utvecklar verksamheten?

Kan vi göra mer för att vi leva upp till någon av punk-
terna? Berätta det gärna för oss! Våra kärnvärden ska 
inte bara synliggöra styrkor utan också peka ut rikt-
ningen för vår utveckling. 

Per Selin lämnar som ligachef
Efter många år i bandyns tjänst har Per Selin beslutat 
att lämna sin roll som ligachef i Svensk Elitbandy till 
sommaren. Med över 20 års erfarenhet inom svensk 
bandy har han haft en central roll i att utveckla Elitse-
rien och stärka sporten på riksnivå.

– Det har varit en fantastisk resa. Att få samarbeta 
med klubbarna och bidra till sportens framtid har varit 
både givande och inspirerande. Jag är tacksam för alla 
möten, erfarenheter och samarbeten genom åren, 
säger Per Selin.

Elitserieföreningens ordförande Rogher Selmos-
son betonar den stora kunskap och erfarenhet som Per 
Selin bidragit med:

– Per har spelat en avgörande roll i bandyns utveck-
ling. Hans kompetens och driv kommer att saknas, men 
vi är enormt tacksamma för hans insatser genom åren.

Arbetet med att rekrytera en ersättare pågår.

ELITSERIEN I SOCIALA MEDIER
Under den gångna säsongen lades stor kraft på att lyfta Elitseriens sociala kanaler.
Vi är långt ifrån där vi vill vara men har tagit ett viktigt första steg i de sociala kanalerna,
nedan visas utvecklingen från 2024 till 2025. 

Diagrammen visar perioden 21 februari - 20 mars 2024 vs samma period 2025,
med undantag för följare på Instagram som visar juni 2024 vs mars 2025. 
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Hos oss är du välkommen 
med eller utan klubba och boll.
Saknar du skridskor och hjälm? 
Det fi nns ofta att låna. Och när vi inte 
är på isen sprider vi rörelse utanför den. 

VI SPRIDER
RÖRELSE

GOD HÄLSA OCH 
VÄLBEFINNANDE

Det här här kärnvärdet 
handlar om att vi inspirerar 

till rörelse både på och 
utanför isen.

DAM & HERR
SIDA VID SIDA

Vi spelar damer och 
herrar under samma fl agg.  
För att det är rätt och för 
att det gör vår sport större, 
bättre och roligare. 

JÄMSTÄLLDHET

Det här kärnvärdet 
handlar om att vi arbetar 
för jämlika förutsättningar 

och jämlik uppmärksamhet.

Bandy handlar 
om möjligheter, 
på och utanför isen.
Alla ska kunna spela, alla ska 
kunna titta och när vi kan lyfter 
vi någon som behöver det.
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Ha en riktigt skön sommar  
– vi ses i Hydro Arena 

säsongen 2025/26! 

  
@skiroaik

 
@skiroaik_officiella

skiroaik.se
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Stefan Karlsson


